

2008-2009 年度主要活動摘要

Highlights of the Year

2008

8 May

在發生連串遺失病人資料的事件後，私隱專員首次行使其視察權力，視察醫院管理局的病人個人資料系統。

The Commissioner exercised his inspection power for the first time on the Hospital Authority's patients' personal data system in the wake of a spate of patients' data loss incidents.

22 Jul 1

私隱專員發表視察醫院管理局個人資料系統的報告。

The Commissioner published report of the inspection of the Hospital Authority's personal data system.

24-30 Aug 2

公署與亞太區私隱機構第二次合辦國際推廣活動「私隱關注運動2008」以提高區內的私隱意識。

The PCPD organized its second international promotional campaign, Privacy Awareness Week 2008, together with APPA members aimed at raising privacy awareness in the region.

24 Dec

私隱專員發表一份報告，公布就一宗投訴個案對一間醫院遺失病人個人資料而進行調查的結果。

The Commissioner published a Report in respect of an investigation into the loss of personal data of a patient by a hospital as complained by the complainant.

2009

19 Jan

私隱專員發表另一份報告，公布就一名學生投訴一間大學拒絕依從其查閱資料要求而進行調查的結果。

The Commissioner published another Report in respect of an investigation arising out of a complaint made by a student against a university that the university refused to comply with the student's data access request.

1



2

